
BR.0012.1.9.2024 

Protokół Nr 4/2024 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 23 września 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył Przewodniczący Komisji, Łukasz Krupa. 
W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz  

- Jacek Gryga - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego,  

- Grażyna Czopek – Zastępca Dyrektora ds. Inwestycji,  

- Krzysztof Juszczak - Zastępca Dyrektora ds. Utrzymania.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Łukasz Krupa przedstawiły porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Kontrola Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego zgodnie z rocznym planem kontroli 

5. Sprawy bieżące 

6. Zamknięcie obrad 

Nie było uwag ani wniosków do porządku obrad posiedzenia. 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI. 

Nie zgłoszono uwag, ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia. 

Komisja jednogłośnie – 4 głosami za – przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia Komisji.  

4.  KONTROLA ZARZĄDU DRÓG POWIATU KRAKOWSKIEGO ZGODNIE Z ROCZNYM PLANEM 

KONTROLI 

Łukasz Krupa poruszył temat kontroli Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego z ubiegłego 
roku. Odniósł się do zaleceń pokontrolnych i prosił o przedstawienie Członkom Komisji 
wykazu spraw, które były realizowane przez ZDPK m.in. sprawy dot. zajęcia pasa 
drogowego, terminowość w odpisywaniu na pisma, rozwiązywanie interwencji zgłaszanych 
przez mieszkańców, sprawy dot. bezpieczeństwa ruchu drogowego, kwestia naliczania 
pracowniczego Funduszu Socjalnego oraz sprawy prowadzenia procedury przetargów (3 
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największych z okresu 2 ostatnich lat).  

Wojciech Pałka pytał co nowego wdraża się do kontroli.  

Łukasz Krupa odpowiedział, że jego propozycja jest taka, aby sprawdzić co się poprawiło w 
związku z ostatnią kontrolą.  

Jacek Gryga prosił o 2 tygodnie czasu na przygotowanie powyższego zakresu.  

Łukasz Krupa wyjaśnił, że w sytuacji przygotowania informacji Komisja uda się z wizytą do 
siedziby Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego.  

Katarzyna Kulesa pytała o inwestycję w miejscowości Niedźwiedź i planowaną kontrolę z 
Ministerstwa Obrony Narodowej.  

Jacek Gryga wyjaśnił, że kontrola jest w trakcie. Mówił o przebiegu i poinformował, że w 
najbliższym czasie mają pojawić się osoby z Ministerstwa Infrastruktury. Nie ma informacji, 
aby MON się wybierał na kontrolę.  

Dyskutowano o akceptacji rozwiązań, projekcie oraz finansowaniu.  

Katarzyna Kulesa pytała, z czego wyniknęła kontrola.  

Jacek Gryga odpowiedział, że wpływ na to na pewno miało przeciągnięcie w czasie, co 
spowodowało także zwiększenie kosztów. Wspomniał o wyjaśnieniach pisemnych 
skierowanych do Ministerstwa Obrony Narodowej.  

Dyskutowano o etapie wykonania zadania.  

Łukasz Krupa pytał o termin zakończenia. 

Jacek Gryga uzupełnił, że formalnie do dnia 15 listopada br.  

Wojciech Pałka pytał o kwotę całościową zadania.  

Jacek Gryga poinformował o kwocie w granicach 33-34 mln zł. Mówił o początkowej 
kwocie przetargu na 32 mln.  

Katarzyna Kulesa poruszyła kwestie kary za przesunięcie terminu.  

Jacek Gryga odpowiedział, że było ryzyko utraty dofinansowania, ale nie było to w formie 
kary.  

5. SPRAWY BIEŻĄCE 

Komisja zapoznała się z listą zamówień publicznych w zakresie prac remontowo–
budowlanych przeprowadzonych w Liceum Ogólnokształcącym im. Tadeusza Kościuszki w 
Krzeszowicach w latach 2019–2024 – załącznik nr 2.  

Łukasz Krupa zaproponował wybranie 3 zadań i przygotowanie przez Dyrektor Liceum 
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Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Krzeszowicach dokumentacji odnoszącej 
się do udzielenia zamówień (w tym z zakresu realizacji, procedury oraz dokumentów 
potwierdzających terminowości). Zaproponował następujące zadania: 

2023 data kwota (w zł) 

Usługa remontowa (remont pomieszczeń w 
budynku LO, malowanie ścian i sufitów, 
częściowa wymiana instalacji elektrycznej, 
montaż gniazd elektr.) Fa 02/02/2023 

6.02.2023 r. 34 839,07 

2020 data kwota (w zł) 

Cyklinowanie, lakierowanie parkietów 

Fa nr 2/2/2020 
10.02.2020 35 000,00 

Malowanie sal lekcyjnych 

Fa 02/04/2020 
21.04.2020 25 000,00 

co Członkowie Komisji przyjęli bez uwag. 

Dyskutowano o posiedzeniu wyjazdowym do LO w Krzeszowicach celem kontroli.  

6. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz 
Krupa zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 Przewodniczący Komisji  
 Rewizyjnej 

 Łukasz Krupa 

Protokołowała:  
Ewa Widórek 

 

 


